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Norsk Retrieverklubb 

Hovedstyret 

 

Arbeidsreferat styremøte 16. januar 2024 kl. 19.30 på Zoom 
 
Tilstede: 
Geir-Olav Andresen 
Berit Lund  
Steinar Sværen 
Jostein Siring  
Annbjørg Ballo 
Christina Getz 
Torun Larsen 
Kathrine Gunstad 
Anne Mette Sletthaug (kontoret) 
 
 
Saksliste 

Saksnr.: Sak:   

1/ 24 Innkalling og dagsorden: Godkjenning  

 Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent 

2/ 24 Regnskap  

 Kommentarer fra kasserer: 

Det foreløpige regnskapet viser et årsresultat på kr 274.350, 87.175 mer enn i 
2022.   

Medlemskontingent endte på kr. 2.172.500,- kr, ca. kr. 110.000,- mer enn i -22. 
Som det tidligere er informert om ble mva-kompensasjon 245.233, 96.000 mer enn 
året før.  

Samlede lønnskostnader er bokført med kr. 630.000,-, kr. 84.000,- mer enn i -22.  

Famile- og rekrutteringskomiteen har bokført kr. 196.000,- i inntekter i desember, 
og kr. 120.000,- i utgifter. Dvs et foreløpig overskudd på kr. 76.000,-, men det er 
usikkert om alt av utgifter er belastet regnskapet. Totalt er det bokført kr. 264.000,- 
i inntekter, og kr. 170.000,- i utgifter for komiteen i 2022.  

Vedtak: Styret tok informasjon til etterretning. 

3/ 24 Nytt fra avdelinger, råd og komiteer  

 Vedtak: Styret tok informasjon til etterretning. 

4/ 24 Strategiprosessen videre  

Vedtak: Styret jobber videre med prosessen med mål om å få ferdig en 
presentasjon til kontaktmøtet i april 

 

5/ 24 Saker til GF  

• Avlskrav labrador 

• Medlemsavgift for avdeling 

Vedtak: Sakene settes opp på sakslisten til GF. Kortversjon av sakslisten 
publiseres i Retrievernytt nr. 1 2024. Full saksliste publiseres på nett innen fristen 
satt av NRKs lover. 

  

6/ 24 Nissevinner 2024  
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FORK ønsker å utvide neste års nissevinner til 2-dagers utstilling og inkludere flere 
raser. 

Vedtak: Nissevinner kan arrangeres i 2024 dersom det arrangeres som i år. Det 
betyr en offisiell utstilling og ett valpeshow alle raser hvis ønskelig. Det åpnes for 
at også Norsk Spaniel klubb kan arrangere parallelt for sine raser hvis ønskelig.  

  

7/ 24 Lagring av sentrale dokumenter (Dropbox)  

• Vedtaksprotokoll? 

• Rutiner på kontoret 

 Vedtak: Styret tok informasjon til etterretning. Vi tar endringer gradvis. 

8/24 IWT 2027 

Norsk Retriever klubb har gjennom FCI rep Frank Hermansen blitt utfordret 
på/oppfordret til å stille som arrangør land for IWT igjen. 

Styret i NRK må vurdere om det er en person i hovedstyret eller i SJK som skal 
være kontaktpersonen mot teknisk arrangør, samt om det er hovedstyret eller 
teknisk arrangør som holder kontakten med Norges FCI-representant Frank 
Hermansen.  

Vedtak: Vi takker ja til å arrangere IWT i 2027. Det oppnevnes en 
arrangementskomite og en hovedkontakt mellom FCI repr. og 
arrangementskomiteen 

  

Oppfølgingssaker: 

41/ 23 Representasjon, retningslinjer  

 Vedtak: Styret jobber videre med retningslinjene som presenteres i sin helhet på 
neste styremøte 

  

64/ 23 Sponsoravtale 2024  

 Vedtak: Hovedsponsor for 2024 blir Delta Hund AS. Mere informasjon blir sendt til 
råd og komiteer etter at avtalen er underskrevet. 

 Avtalen inkluderer bl.a gavepremier til rasespesialene, Mesterskapshelgen og 
Eliteprøven. 

  

80/ 23 Revidere instrukser  

• Instruks FORK  

• Raseråd og antall medlemmer, verv i raseråd, ikke 

lenger enn 3 år 

• Frist for innsending av budsjett for råd og komiteer 

Vedtak: Saken utsettes 

84/ 23  Til GF Lovendring – forhåndsstemming elektronisk  

 Vedtak: Saken utsettes 

85/ 23 Til GF Endring instruks valgkomite  

 Vedtak: Saken utsettes 

101/ 23 Modul i Tripletex ang. reiseregninger  

 Vedtak: Saken utsettes 
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105/ 23 Endring av mandat til NKKs Jakthundkomite,  

 forslag fra FKF 

 Vedtak: Saken utsettes 

106/ 23 Medlemmer i komiteer og råd 2024  

 Vedtak: De fleste komiteene er nå fylt opp. Kontoret sender ut informasjon til de 
det gjelder og legger endringene på hjemmesiden. E-post lister oppdateres. 

 
 
 
EB-saker: 

21/ 23  Dommerelevstatus, 

 Vedtak: Hovedstyret stilte seg bak forslaget om at Terje Lindstrøm skal få 
elevstatus på retrieverne. 

22/ 23  Arbeidsreferat budsjettmøtet 9-10.desember 2023  

 Vedtak: Referatet er godkjent og kan publiseres på hjemmesiden. 

23/ 23 Oppdretterlisten-Toller, anke på vedtak fra raseråd  

 Vedtak: Styret har reversert vedtaket fra gjeldende raseråd i samråd med 
raserådet. 

 
Orienteringssaker: 

O-sak 1 Aktivitetstilbud i privat regi 

O-sak 2 Avlsrådskurs     

O-sak 3  Reviderte regler for NM blodspor 

O-sak 4 Referat raseråd golden 08.01.2024 

O-sak 5  Instruks dommeroppdatering 

gjeldende fra 1.1.2024. 

O-sak 6 Mandat og instruks fagkomiteer 

O-sak 7 Dommerkonferanse 2024 

O-sak 8 Endringsforslag i formålsbeskrivelsen i statutter for dualkåringen 

  
 
Neste styremøte: 

Vi foreslår et ekstraordinært møte hvor kun oppfølgingssakene behandles. Fortrinnsvis 29.- 
eller 30. januar 2024 

Ordinært styremøte blir 20. februar 2024 kl. 19.30 på Zoom 
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